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Vragen van het lid Jadnanansing (PvdA) aan de Staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over de kritiek op de rekentoets van een 
wiskundedocent in het Onderwijsblad (ingezonden 28 november 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Weg met de rekentoets»?1 

Vraag 2
Hoe beziet u de opmerking van de wiskundedocent in het artikel dat de 
rekentoets «een intelligentietest, een ogentest en een concentratietest» zou 
zijn? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting dat het absoluut noodzakelijk is dat de rekentoets op 
steun vanuit het onderwijsveld kan rekenen en specifiek op steun van 
(wiskunde)docenten? Zo ja, hoe verhoudt dit zich tot de opvatting die wordt 
geuit in het artikel «Weg met de rekentoets»? 

Vraag 4
Is er volgens u onder docenten voldoende draagvlak voor de rekentoets en 
kunt u dit nader onderbouwen? Kunt u toelichten welke opvatting de 
onderwijsvakbonden, volgens u, hebben over de rekentoets? 

Vraag 5
Herinnert u zich de antwoorden op eerdere vragen naar aanleiding van het 
bericht «Rekentoets niet meetellen»2, waarin u stelde dat «de invoering van 
een rekentoets/-examen richting geeft aan kwaliteitsverbetering van het 
rekenonderwijs»? Hoe verhoudt deze opmerking zich tot de kritiek vanuit het 
veld dat de rekentoets niet de rekenvaardigheden van jongeren toetst? 

Vraag 6
Bent u bereid om in overleg met het onderwijsveld nadrukkelijk te kijken naar 
de rekentoets en de positie daarvan in de slaag-/zakregeling? Zo nee, hoe 
denkt u dan steun in het veld te verkrijgen voor de invoering van de 
rekentoets?

1 http://www.aob.nl/kixtart/modules/absolutenm/articlefiles/51037-10-11.pdf
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2013–2014, nr. 1656
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